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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az egészségügy újraindult, de vajon hány 
szakdolgozóval?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egészségügyi szolgálati jogviszonyról szóló törvény hatályossá válásának következtében több 
ezer egészségügyi dolgozó távozott az állami ellátórendszerből. A híradások szerint legtöbbjük 
egészségügyi szakdolgozó volt. Bár szerettük volna megtudni a dolgozók pontos számát és 
képzettségi összetételét, a március 10-én benyújtott közérdekű adatigénylésünkre az OKFŐ azóta 
sem válaszolt.

Fontos volt azonban az a körülmény, hogy számos egészségügyi dolgozó csak feltételesen, 
meghatározott ideig vállalta feladatainak ellátását. A határozott idejű szerződések egy jelentős része,
szintén a híradások alapján, május végéig szólt. Fontos volna tudni, hogy azok, akik a jogviszonnyal
kapcsolatos problémák kezelésének feltétlével, a járványhelyzet végéig vállalták a munkát, azok 
kérései teljesültek-e a határidő lejártáig.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1) Hány egészségügyi dolgozó távozott az állami ellátórendszerből 2021. március 31. és 2021. 
június 02. között?

2) Hány orvos távozott az 1)-ben említett időszakban?

3) Hány egészségügyi szakdolgozó távozott az 1)-ben említett időszakban?

4) Hány egészségügyben dolgozó távozott az állami ellátórendszerből 2021. március 31. és 2021. 
június 02. között?


